
PROTOKÓŁ  NR 97.2013 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 10 września  2013.   
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert  Szydlik        -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Czonek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 
1. Renata Duraj – specjalista ds. zamówień publicznych   
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu  z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Informacje na temat przetargów; 
3. Informacja na temat realizacji inwestycji gminnych; 
4. Informacja na temat inwestycji drogowych; 
5. Sprawy bieżące;  
6. Wolne wnioski; 
7. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
 
Ad1. Protokół Nr 96.2013 z dnia 05 września 2013 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Pani Renata Duraj udzieliła informacji o przeprowadzonych w okresie 
ostatnich trzech miesięcy przetargach i poinformowała o tych, które są w 
przygotowaniu tj.  
- przetarg na sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części miejscowości Jasienia;  
- budowa wodociągu w Kozłach,  
- na dostawę energii elektrycznej, 
- dowożenie dzieci do szkół  
 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy jest przewidziany przetarg na projekt 
budowy łącznika ulicy Sasanki i do kiedy ma być realizowana inwestycja 
dotycząca przykanalików. 
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Pani Renata Duraj odpowiedziała, że odnośnie projektu budowy łącznika ulicy 
Sasanki nic jej nie wiadomo i o to należy pytać drogowca.  
 
Jeśli chodzi o przykanaliki, to umowa była podpisana 7 maja 2013 roku 
Wykonawca prawdopodobnie złożył pismo o wydłużenie terminu realizacji 
inwestycji nie z jego winy, ale w tej sprawie należy rozmawiać z kierownikiem 
wydziału inwestycji.  
 
Przewodniczący Komisji zwrócił się do Pani Duraj o sprawdzenie, czy do 
umowy był sporządzony  aneks i  czy w zakresie tej umowy przykanaliki będą do 
wszystkich posesji, czy tylko do tych, z którymi były podpisane umowy i zapytał   
jakie były jeszcze ostatnio realizowane przetargi. 
 
Pani Duraj odpowiedziała, że  w sprawie umowy na przykanaliki 
szczegółowych informacji może udzielić Pan Markowski. 
Odnośnie przetargów to były: - remonty cząstkowe nawierzchni bitumicznych, 
przebudowa ulicy Kwiatowej, Majowej i Różanej, wykonanie stanu surowego 
budynku przedszkola w Postoliskach, remont łazienek w Miąsem - inwestycja  
już wykonana i odebrana, budowa chodników, wykonanie fundamentów pod 
budynek zaplecza socjalnego i szatni przy zespole szkół w Stryjkach, 
przebudowa drogi gminnej we wsi Jaźwie, budowa łącznika między ulicą 
Parafialną i Napoleońską w Miąsem, budowa drogi gminnej ulicy 
Leszczynowej, roboty wykończeniowe w budynku gimnazjum w Jasienicy- 
została podpisana umowa,  przetarg na termomodernizację budynku Przedszkola 
Samorządowego „Baśniowa Kraina” w Tłuszczu – etap I   i na zakup 
samochodu dla OSP Tłuszcz,   
 
Radni zapytali o szczegóły odnośnie przetargu na termomodernizację budynku 
Przedszkola Samorządowego w Tłuszczu. 
 
Pani Renata Duraj powiedziała, otwarcie było 5 września, teraz te oferty i 
kosztorysy należy sprawdzić. Wpłynęły 3 oferty, jedna na kwotę 161 774,99 zł, 
druga 190 587,24 zł,  trzecia 239 226,95 zł , są to kwoty brutto. W budżecie jest 
na ten cel zabezpieczona kwota 230 000 zł. 
 
Radny Dariusz Kur zapytał, co to znaczy termomodernizacja, jakie  prace są do 
wykonania.   
 
Pani Renata Duraj przedstawiła opis przedmiotu zamówienia termomodernizacji 
budynku Przedszkola, który stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Robert Szydlik  powiedział, że trwa teraz nabór na takie 
termomodernizacje ok. 2 mln zł z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
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Gospodarki Wodnej w Warszawie i taką termomodernizację można  zrobić 
nawet za taką kwotę.   
 
Ad.3 i 4 Przewodniczący Komisji poinformował, że po uzyskaniu  informacji od 
Sekretarza, iż  kierownik wydziału inwestycji  i inspektor ds. drogownictwa 
przebywają od jakiegoś czasu na urlopie, nie może być zrealizowany punk 3 i 
punkt 4 porządku posiedzenia Komisji, gdyż nie został wyznaczony pracownik 
w zastępstwie do udzielenia  Komisji  informacji na temat realizowanych 
inwestycji gminnych i inwestycji drogowych.  
Tematy te zostają przełożone do omówienia  na następne posiedzenie Komisji. 
 
Ad5. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
1.Mieszkanka ul. Słonecznej  w Jasienicy w imieniu wszystkich 
współwłaścicieli  działki w Jasienicy przy ulicy Wołomińskiej oznaczonej 
numerem ewidencyjnym nr 1864/6 o powierzchni 2314 m 2, zwraca się  do Rady  
Miejskiej w Tłuszczu o podjęcie stosownej uchwały w sprawie przejęcia  
przez Gminę tej działki stanowiącej drogę dojazdową do 5 działek. 
Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja postanowiła na następne posiedzenie Komisji w dniu 20 września 2013 
roku zaprosić Panią Elżbietę Czachowicz w celu zasięgnięcia informacji w 
powyższym temacie.   
 
Ad.6. Komisja wystosowała do Burmistrza następujący wniosek w załączeniu : 
 
     Komisja ponawia wniosek o  przybycie na posiedzenie Komisji w dniu 20  
     września 2013 roku o godzinie 8.30:  
     - kierownika wydziału inwestycji Pana Marka Markowskiego; 
     -Pana Piotra Gołosia- specjalisty ds. inwestycji drogowych.   
     Komisja prosi o przybycie Panią E. Czachowicz w celu przedstawienia  
     stanowiska dotyczącego pisma mieszkanki Jasienicy. 
  
 
Ad7. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 20 września  
2013 roku godzina 8.30. 
 
Na tym protokół zakończono.                    
                                                              Przewodniczący Komisji 
 
                                                                    Tadeusz Groszek  
Załączniki do protokołu są do wglądu 
w  pokoju 38 . 
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska  
Dnia  11września  2013 roku. 
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